
Quan es parla d'entitats formalment constituïdes, com ara una 
institució, un organisme, una unitat o un òrgan, i d’organitzacions 
administratives de tipus territorial, s'ha d'escriure en majúscula la 
primera lletra de tots els noms i adjectius que formen part de la 
denominació.

És la responsable de la Secció de Gestió Documental i Arxiu, la qual 
depèn del Servei de Planificació i Documentació de l’Institut Mallorquí 
d’Afers Socials.

La Unitat de Conductes Addictives d’Inca es troba a l’avinguda General 
Luque.
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S’escriuen en minúscula les designacions genèriques i els plurals 
d’aquests tipus de noms.


L’IMAS és responsable de les cinc unitats de conductes addictives de 
l’illa.

Majúscules i minúscules (I). Entitats

Font: Llibre d'estil del Govern de les Illes Balears (2a edició)



Indica causa i equival a ja que:


La presidenta farà un discurs perquè han inaugurat un nou servei.

No surtis, perquè plou.

Indica finalitat o terme i equival a a fi que, amb la finalitat que o per 
tal que:

Va venir a la Secció d’Atenció a la Ciutadania perquè li fessin un 
certificat.

Queda poca estona perquè es reuneixi la Comissió de Famílies 
Adoptives.

Equival a raó o causa quan va precedit d'article i funciona com a 
nom:

No ens ha pogut explicar el perquè del seu comportament.

Ara especificarà el perquè de la reunió.

Usos de perquè

Perquè, per què i per a què (I)

Font: Gramàtica essencial de la llengua catalana




